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Interpellation till Regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård  

På vilket sätt kommer de statliga Corona Covid-19 pengarna att  

användas i Region Norrbottens sjukvård? 

Region Norrbotten har hittills erhållit 290 miljoner i extra anslag för 2020 för att hantera Corona 

Covid-19 pandemin och dess följdeffekter, av samarbetspartierna Centern, liberalerna, 

miljöpartiet och socialdemokraterna. 

Vi har än så länge bara kunna ana insatser och effekter genom att följa rapporteringen vid 

träffarna med regionstyrelsen, med möjlighet då att ställa direkta frågor verksamheten och 

direktören. Vi har även som alla övriga Norrbottningar kunna följa via pressträffarna utveckling 

men även medarbetares berättelser. Vi har kunnat se en om fattande omställning i vården för att 

möta behovet av fler intensivvårdsplatser och hantera behoven av material, skyddsutrustning, 

transportlösningar. Konsekvenser på semesterplanering och säkert verksamheten under 

sommaren. Men framförallt kommer vi se effekterna av alla de inställda undersökningarna, 

operationer och kontroller. Där Region Norrbotten gjort de mest omfattande förändringarna av 

den planerade verksamheten.   

Jag ställer därför följande frågor: 

På vilket sätt avser du som regionstyrelsens ordförande att till regiondirektören beskriva hur de 

extra statliga pengar ska användas och vilka områden tycker du ska prioriteras? 

Finns det ombyggnationer och verksamhetsförändringar som kommer att bli permanenta? 

Vilka av dessa förändringar i region Norrbottens verksamheter som nu gjorts kommer få 

konsekvenser för sjukvården fortsättningsvis? 

Hur mycket uppgår till dagens datum (1 juni) kostnaderna för Region Norrbotten för vård av 

norrbottningar med Corona Covid-19? (Specificera)  

 

 

Anders Öberg (S) 

Regionråd i opposition 

 


